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KOMISE ROZVOJE MALÝCH KLUBŮ 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 2/2021 z jednání KRKM dne 27. května 2021 

 

Místo jednání: Stadion Markéta + online 

Účastníci:   Čestmír Motejzík (ČM), Josef Bláha (JB), Jan Macháček (JM), Robert Votipka (RV),  

Leoš Kořený (LK), Ladislav Homola (LH), Patrik Wagner (PW) 

Hosté: Daniel Beneš (DB), Karel Ševčík (KŠ) 

Omluveni: Michal Topinka (MT), Marek Vrablík (MV), Pavel Šikula (PŠ) 

 

 
Projednávané body: 

1. Dotazník klubům 

 

ČM zmínil proč je dotazník zaměřen pouze na sportovní část, neboť hlavním záměrem je 

získat rychle data o zájmech a potřebách klubů pro nadcházející sezónu.  

 

LH a RV zmínili, že by nebylo dobré se představit klubům pouze po sportovní stránce a 

využít této příležitosti i k dalším dotazům.  

 

RV, LH a JM dále zmínili, že nebyly představeny připomínky jednotlivých členů komise.  

 

PW se vyjádřil, že mu dotazník přijde dostačující jako první krok v komunikaci s kluby. 

 

Následovala prezentace KŠ o účelu dotazníku. KŠ mluvil o tom, že menší kluby v 

současné době mají přibližně 1500 hráčů a hráček různých věkových, z nichž je v 

soutěžích ČSRU zapojeno cca 130. Cílem analýzy je tedy získat podklady pro komunikaci 

s orgány ČSRU pro tvorbu soutěží, takovým způsobem aby se mohlo co nejvíce hráčů a 

hráček zapojit do soutěží. Mezi klíčová data patří dle KŠ především počty hráčů a také 

vyjádření zájmu daného klubu jakou soutěž by chtěl hrát.  

 

JB zmínil, že by dotazník neměl být směřován na trenéry ale pouze na vedení klubu. Dále 

také zmínil, že by v dotazníku mělo být určeno, jakým kategoriím by se klub chtěl věnovat 

jak z hlediska věku tak i pohlaví.  

 

JM:  V dotazníku mělo být jasně určeno kterou ze dvou základních forem ragby daný klub 
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preferuje (15’ nebo 7’).  

 

JB: dotazník měl obsahovat i sekci na vize klubu.  

 

LK: navrhl hlasovat o tom, zda bude dotazník obsahovat pouze (a) sportovní část, (b) část 

na vize, nebo (c) obě dvě části kombinované.  

 

Výsledky hlasování: a:0 b:0 c:6 (PW, RV, JM, JB, LK, LH) zdrželi se:1 (ČM) schválena 

varianta C 6-0 

 

Předseda komise ČM následně ustanovil pracovní skupinu ve složení LK, ČM a JB která 

do neděle 30.5. připravuje dotazník a následně ho dá členům komise ke schválení. 

 

 

2. Rozdělení klubů  

ČM představil koncepci rozdělení klubů a důvody rozdělení klubů do jednotlivých skupin. 

Přiložené dokumenty:  

a. 2021 - Členění klubů.xlsx (Ševčík, únor 2021) 

b. členění klubů - text.pdf (Motejzík, duben 2021) 

Tyto dokumenty byly zaslané členům komise společně s připravovaným dotazníkem (7.5.). 

K rozdělení klubů neměl nikdo výhrady, nebo připomínky. 

 

3. Změny ve stanovách a řádech  

ČM shrnul změny stanov a řádů ČSRU. JM vyjádřil nesouhlas s některými připravovanými 

změnami, neboť podle něho negativně ovlivní menší kluby. Zde je dokument nasdílen členům 

komise a ti se k němu vyjádřili do úterý 1.6.: 2. Návrh změn řádů 3-2021.docx 

 

4. Návrh dalšího setkání  

Jako datum dalšího setkání komise byl určen čtvrtek 24.6., a jako místo konání byl určen RC 

Přelouč. Přesný čas schůzky a body budou oznámeny nejpozději týden před konáním schůzky.  

V Praze dne 27. května 2021 

Zapsal: Leoš Kořenný 


